

更改個人資料表格
Personal Data Correction Form DCR/

* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate

中文姓名 (先生 / 女士 / 小姐)*

Name (in Chinese)

英文姓氏 (Mr / Mrs / Ms)*

Surname (in English)

英文名稱

Given Name (in English)

香港身份證號碼

H.K. Identity Card No.

其它證件號碼 (如有)

Other Identity Document No. (if any)

香港手提電話號碼

Hong Kong Mobile No.

電郵地址

Email Address

語言

Language Preference

☐ 中文
Chinese

☐ 英文
English

回覆方式

Preferred Response Channel

☐ 電郵
Email

☐ 於環聯櫃檯領取
Collect at TransUnion Service Counter

本人不同意以下參考編號所提供的資料

I disagree with the information reported by your reference no.

不同意之原因

I disagree because the information is

☐ 不正確
Incorrect

☐ 其它
Others

(請詳列原因及提供有關證明文件)

(Please explain with supporting document)

條款及細則:

Terms & Conditions:

- 1) 基於保安理由，閣下需提供身份證明文件以供驗證，否則環聯無法處理閣下的申請。環聯就提供任何產品及/或服務時，將保留一切權利。

For security purpose, you are required to provide identity document(s) for verification, otherwise TransUnion could not process your application. TransUnion reserves all the rights on providing our products and / or services.

- 2) 完成更改個人資料申請後，閣下所更改之資料將記錄在環聯資料庫內，並於信貸資料平台上反映。如該項資料不屬於信貸資料平台(包括及不限於公眾紀錄資料)，該更新只會記錄於環聯資料庫內，而不會與其他獲「信資通」委任的信貸資料服務機構(「其他機構」)分享；如閣下需更改其他機構信貸報告內任何資料，請直接與有關機構聯絡。

Upon completion of your Data Correction Request, the data will be updated in TransUnion's database(s), and will be reflected in the Credit Reference Platform ("CRP"). If the data is not sourced from the CRP (including but not limited to public record data), it will only be updated in TransUnion's database(s), but will not be shared with other credit reference agency(ies) ("CRA") appointed under "Credit Data Smart". If you would like to correct any data shown in the credit reports of other CRAs, please contact the relevant CRAs directly.

簽署

Signature

日期

Date